
   

Borgernes input om plejehjem i Aalborg 
 
 
Nina Ahlbom: 
 
Jeg synes, at det faglige niveau på min mors plejehjem er lavt. Det gælder både det sundhedsfaglige og det 
neuropædagogiske. 
Der er en let forrået stemning overfor de svageste beboere - der tales hårdt til dem, de irettesættes, deres 
henvendelser ignoreres. 
Der er en stor personalegennemstrømning og mange vikarer. 
Der gøres ikke meget for at skabe hygge og god stemning. Beboerne placeres i egne lejligheder, hvor de 
sidder alene foran hver sit fjernesyn istedet for at samle dem og forsøge at skabe et fælles samvær. 
Min mor ønsker sig mest af alt, at personalet ville have tid til at sætte sig ned for at tale med hende, men 
det sker stort set ikke. De dukker op, men altid kun for at løse en opgave - sætte medicinglasset, aflevere 
vasketøj, hente min mor til spisning osv, aldrig for at tale med min mor om noget, der er betydningsfuldt. 
Hvis jeg havde vidst, hvordan dette kommunale plejehjem var, så havde vi aldrig valgt det. Min 
fornemmelse er, at friplejehjemmene har et højere niveau sundhedsfagligt, etisk og moralskt. 
Jeg ville ønske, at politikerne ville interessere sig for, hvordan et plejehjem som Dagmarsminde i Græsted, 
stiftet af May Bjerre Eiby, fungerer og skaber livskvalitet for beboerne. 
 
Villy Jørgensen: 
 
Det er godt at der er blevet bedre siden at min kone var dement da var der ikke meget hjælp at få måtte jeg 
klare det hele det var 24/7 de første år men efter 3 år fik jeg lidt hjælp 


